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Provinciale politiescholen  -  Toekomstige organisatie

Het provinciale niveau vervult een belangrijke rol in het politieonderwijs. De provincies 
ontvangen voor het inrichten van politieopleidingen financiële middelen vanwege de 
Vlaamse overheid.

De afslanking van de provincies blijft niet zonder gevolgen voor het voortbestaan van 
deze opleidingen. Naar verluidt zouden de provincies vanaf 1 januari 2017 geen Vlaamse 
middelen meer ontvangen om politieonderwijs in te richten.

Tijdens een werkbezoek op 5 mei 2015 aan het PLOT (Provincie Limburg Opleiding en 
Training) werd federaal minister van Binnenlandse Zaken Jambon geconfronteerd met 
vragen rond deze problematiek. De federale minister is zich bewust van het probleem en 
stelde deze problematiek te zullen aankaarten bij de Vlaamse overheid, i.c. de minister 
van Onderwijs.

Werd door de federale overheid de vraag gesteld om het politieonderwijs te organiseren 
vanaf 1 januari 2017 wanneer de Vlaamse dotaties aan de provinciale politiescholen 
zullen wegvallen?

Zo ja, wat is de beleidsvisie van de minister ter zake? Zullen er concrete stappen 
ondernomen worden?
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Ik ben op dit ogenblik nog niet gecontacteerd door de federale overheid over de 
organisatie van het politieonderwijs. Vanuit het beleidsdomein Onderwijs en Vorming is 
er in het verleden geen Vlaamse dotatie gegeven aan de provinciale politiescholen.

Wel heeft minister Jambon mij aangeschreven over de SeNSe integrale veiligheid, het 
zevende jaar technisch onderwijs dat voorbereidt op opleidingen in de sector, in 
samenwerking met de brandweer. Dit houdt verder echter geen verband met de 
politieopleidingen.


